
 
 
 
 

DEFINITIEF VERSLAG BESTUURSVERGADERING  

16 december 2024  
Piet Nakzaal, Stadhuis Amsterdam (14.00 – 15.00 uur)  
 
Leden: Mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter), dhr. T.R. Poppens (burgemeester 

Amstelveen, plv. voorzitter), dhr. P. Heiliegers (burgemeester Uithoorn), dhr. E. Boog 
(burgemeester Diemen), dhr. G.E. Oude Kotte (burgemeester Aalsmeer), mw. J. Geldhof 
(wnd. burgemeester Ouder-Amstel); 

Adviseurs:  dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), dhr. J. Bos 
(sectormanager Crisisbeheersing), dhr. R. Verwiel (manager Bedrijfsvoering en 
concerncontroller), mw. J. Sylvester (Dijkgraaf Waterschap AGV), dhr. J. Steenbrink (plv. 
hoofdofficier), mw. A. van der Hulst (DPG), dhr. P. Holla (eenheidsleiding politie), dhr. P. 
van Rossum (directeur OOV gemeente Amsterdam), mw. C. Westra (VrAA) en mw. S. 
Barsom (VrAA – verslag);   

Afwezig: dhr. E. Fazzi (Defensie); 

Gasten: dhr. S. Keukens. 

  
Opening 
Burgemeester Poppens zit de vergadering voor.  

 
1. Agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda en er zijn geen verzoeken binnen gekomen om 
de agendapunten onder de stille procedure te bespreken. Er wordt ingestemd met de 
gevraagde besluiten voor de agendapunten 12 t/m 19. 
 
Dit is de laatste vergadering van wnd. burgemeester Geldhof. 19 december wordt 
Susanne de Roy van Zuidewijn geïnstalleerd als burgemeester van Ouder-Amstel. De 
burgemeester wordt met een afscheidsattentie bedankt voor haar inzet in het bestuur 
van de veiligheidsregio. Ook is het de laatste vergadering van de heer Holla. Vanaf 
2025 zal de heer Man namens de eenheidsleiding aansluiten. Ook de heer Holla wordt 
met een afscheidsattentie bedankt voor zijn aanwezigheid tijdens de 
bestuursvergaderingen.  
 

2. Mededelingen 

• Mevrouw Sylvester deelt mede dat twee RWZI’s lid worden van de GBA. Naar 
aanleiding daarvan zijn vragen gesteld: 1) kan samenwerking met Brandweer 
Amsterdam-Amstelland ook vormgegeven worden voor de RWZI Amstelveen? En 
2) hoe is dierenwelzijn geborgd in het lidmaatschap van de GBA? Dit wordt verder 
opgepakt door BAA (actie).  

• Burgemeester Heiliegers dankt voor de jubileumpakketten die de burgemeesters  
voor 150 jaar Brandweer Amsterdam-Amstelland hebben ontvangen.  

• Burgemeester Heiliegers deelt mede dat de evaluatie van de SCOR heeft 
plaatsgevonden. Uitkomst is dat de Samenwerking 
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Crisisbeheersing Overstroming Randstad (SCOR) zal opgaan in de landelijke 
structuur van de Stuurgroep Management Watercrises en Overstromingen 
(SMWO).  

• De heer Van Lieshout geeft een update over het thema Weerbare Samenleving, 
betrekt daarbij de kamerbrief die 6 december over dit onderwerp is verzonden en 
de brief die vanuit de NCTV naar alle burgemeesters is verstuurd. Ook de 
veiligheidsregio’s krijgen een rol binnen dit landelijke thema. In het 
Veiligheidsberaad van 13 december is de bestuurlijke opdracht aan de RCDV 
besproken die richting de besturen van de veiligheidsregio’s zal gaan. Op 14 
februari 2025 staat een themabijeenkomst voor het Bestuur VrAA over dit 
onderwerp gepland. Dan kan dit onderwerp, dat breder is dan alleen een militair 
scenario, nader worden besproken.  

• De heer Van Lieshout deelt mede dat hij in januari een ronde langs de 
burgemeesters zal doen en een toelichting zal geven op het gezondheids- en 
verzuimbeleid (actie).  

• De plv. voorzitter geeft een terugkoppeling van het Veiligheidsberaad van 13 
december waar o.a. is gesproken over de consequenties van de BDuR bezuiniging 
en de aanpak van mentale klachten personeel veiligheidsregio’s (waaronder PTSS). 

 
3. Concept verslag bestuursvergadering d.d. 23 september 2024 

Het bestuur stelt het conceptverslag vast.  
N.a.v. het verslag geeft de plv. voorzitter aan dat een voorstel voor een 
portefeuilleverdeling is opgesteld en per mail zal worden voorgelegd aan de 
burgemeesters (actie). 

 
4. Conceptversies Regionaal Beleidsplan VrAA, Regionaal Dekkingsplan BAA en 

Regionaal Crisisplan VrAA 
 
Regionaal Beleidsplan VrAA   
De heer Van Lieshout geeft een toelichting op het beleidsplan. De termijn van het 
huidige beleidsplan, Buiten Gewoon Veilig 2021-2024 is bijna verstreken. In het nieuwe 
regionaal beleidsplan 2025-2028 wordt verder ingezet op de weg van het huidige plan. 
Daarin stonden grote ambities en een deel daarvan is nog niet bereikt. Het nieuwe 
regionale beleidsplan is daarom een actualisatie van het voorgaande plan en gaat voort 
op de ingezette weg. 
De plv. voorzitter geeft aan dat op pagina 19 in het beleidsplan en op pagina 8 van de 
kadernota VrAA 2026 onder het kopje inzet crisisorganisatie wordt gesproken over ‘de 
gemeente Amsterdam’ waar ‘de gemeenten in de veiligheidsregio’ wordt bedoeld.  
De heer Bos geeft aan dat dat gewijzigd zal worden (actie).    
Burgemeester Boog vraagt naar het woeste doel ‘100.00 hulpverleners’ en welke 
stappen richting dat woeste doel worden gezet.  
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De heer Van Lieshout geeft aan dat het woeste doel gaat over betrokken inwoners die 
zich inzetten voor de veiligheid in onze regio en daarmee de redzaamheid bevorderen.  
Met het thema weerbare samenleving is het woeste doel eigenlijk onderdeel daarvan 
geworden. 
Burgemeester Boog stelt voor om in het beleidsplan dan voor dat woeste doel de 
verbinding te maken het thema weerbare samenleving (actie).  

Het bestuur stemt o.v.v. verwerking van de gemaakte opmerking in met het concept 
Beleidsplan Buiten Gewoon Veilig 2025-2028. 
 
Regionaal Dekkingsplan BAA  
Burgemeester Boog vraagt naar een toelichting op de wijkgerichte aanpak voor de 
objecten die staan genoemd op pagina 37 (woongebouwen > 20 meter en waar het 
langer duurt voordat de brandweer repressief inzetbaar is).  
De heer Van Lieshout geeft aan dat hij daar schriftelijk op zal terugkomen (actie).  
De plv. voorzitter vraagt of in gestemd kan worden met het concept Dekkingsplan 
Brandweer AA 2025-2028. 
 
Het bestuur stemt in met het concept Dekkingsplan Brandweer AA 2025-2028. 
 
Regionaal Crisisplan VrAA  
De heer Van Rossum geeft aan dat de gemeente zich om twee redenen zorgen blijft 
maken over het adaptief opschalen in zijn algemeenheid: 1) de capaciteit die het van 
betrokkenen kan vragen en 2) omdat er geen bestuurlijk gezag bij betrokken is.  
De heer Bos geeft aan dat adaptief opschalen altijd in afstemming is met de 
piketorganisatie van de gemeenten en in het verlengde daarvan het bevoegd gezag en 
de diensten die betrokken zijn. Daarnaast is het een voorzetting van een werkwijze die 
vier jaar geleden is opgezet.   
Burgemeester Halsema stelt voor om de afspraak te maken dat er altijd afstemming 
wordt gezocht met de piketorganisaties van de gemeenten en dat piketfunctionarissen 
desgewenst afstemming zoeken met de betrokken burgemeester(-s) over het adaptief 
opschalen.   
 
Het bestuur stemt in met het geactualiseerde Regionaal Crisisplan 2025-2028. 
Aanvullend wordt de afspraak gemaakt dat adaptief opschalen plaatsvindt in 
afstemming met de piketorganisaties van de gemeente(-n) en dat er ruimte is voor de 
piketorganisatie om afstemming te zoeken met de burgemeester. 

Het bestuur stemt in met het aanbieden van het Regionaal Risicoprofiel VrAA 
(vastgesteld in de bestuursvergadering van 3 juli 2024), Regionaal Beleidsplan VrAA en 
Regionaal Dekkingsplan Brandweer AA voor overleg met de gemeenteraden (via de 
colleges van B&W) (actie). 
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5. Kadernota 2026 VrAA 
De heer Verwiel geeft een toelichting op de kadernota en de nieuwe versie die is 
nagezonden. 
De heer Van Rossum deelt zijn verbazing over het gelopen proces. Als de kaders eerder 
waren gedeeld dan had eerder geconstateerd kunnen worden dat in de vorige versie 
nog een aantal fouten zaten. 
De heer Verwiel geeft aan dat in Q1 2025 verder zal worden doorgesproken over de 
indexatiesystematiek zodat in de bestuursvergadering van 23 april 2025 een voorstel 
voor de systematiek aan het bestuur kan worden voorgelegd (actie).  

 
Het bestuur stelt de Kadernota 2026 VrAA vast en stuurt deze ter informatie door aan  
de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten (conform artikel 27 lid 1 van de 
GR VrAA en artikel 34b Wet GR) (actie). 

 
6. Financiële verordening VrAA, Nota Reserves en Voorzieningen VrAA en Waardering 

activering en afschrijving van vaste activa 2024 
Het bestuur stemt in met de financiële verordening, nota reserves en voorzieningen en 
nota WAAVA 2024 van de VrAA en de inwerkingtreding daarvan vanaf het boekjaar 
2024. 

 
7. Doorontwikkeling Brandweer Opleidingscentrum Amsterdam-Amstelland Schiphol 

Het bestuur wordt door de heer Van Lieshout bijgepraat over het proces van 
ontwikkeling van het brandweer opleidings- en oefenterrein Amsterdam-Amstelland 
(BOCAS), locatie Schiphol. 

 
8. Update digitale veiligheid en cybergevolgbestrijding 

Het bestuur neemt kennis van de stand van zaken op het gebied van digitale veiligheid 
en cybergevolgbestrijding.  

 
9. Nieuw toetredingsbeleid brandweer in de VrAA 

Het bestuur besluit de ‘Werkwijze toetreding brandweer tot bouwwerken en 
terreinen’ regionaal te implementeren en dit besluit voor vaststelling door te geleiden 
naar de colleges (actie). 
 

10. Regionale Evenementenkalender VrAA 2025 
Burgemeester Geldhof mist de feestweek van Ouderkerk aan de Amstel in de kalender.  
NB: Dit evenement staat op de kalender maar is opgesplitst in 2 delen. 
Mevrouw Van der Hulst deelt mede dat de zorg onder druk staat en een zware wissel 
trekt op de capaciteit. 
Burgemeester Oude Kotte geeft aan dat aansluitend aan dit overleg een overleg 
plaatsvindt over politiecapaciteit. De evenementenkalender zou nog niet vastgesteld 
kunnen worden nu dat overleg nog niet heeft plaatsgevonden.  
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De plv. voorzitter stelt voor om onder voorbehoud van bespreking in het overleg over 
politiecapaciteit in te stemmen met de gevraagde besluiten.  
 
Het bestuur stemt, onder voorbehoud van bespreking in het overleg over 
politiecapaciteit, in met de evenementenkalender van 2025 voor de grote 
evenementen in de regio Amsterdam-Amstelland, de categorisering en 
knelpuntenperioden en de regionale uitgangspunten voor evenementen in 2025. 
 

11. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 
Stille procedure 
 
12. Actualisatie Rampenbestrijdingsplannen 

Het bestuur neemt kennis van 11 geactualiseerde (concept) Rampbestrijdingsplannen 
en stemt in met de (wettelijk verplichte) terinzagelegging, voorafgaand op formele 
vaststelling in de bestuursvergadering van 23 april 2025. 
 

13. Incidentbestrijdingsplan Noordzeekanaalgebied 
Het bestuur stemt in met het geactualiseerde Incidentbestrijdingsplan 
Noordzeekanaalgebied 2025 en verklaart deze operationeel per 6 januari 2025. 
 

14. Deelname Samenwerkingsregeling Incidentbestrijding IJsselmeergebied 
Het bestuur stemt in met deelname aan de Samenwerkingsregeling Incidentbestrijding 
IJsselmeergebied (SAMIJ) per 1 januari 2025. 

 
15. Actualisatie Strategisch vastgoedplan 2020-2030 

Het bestuur neemt kennis van het geactualiseerde Strategisch Vastgoedplan 2020-
2030. 
 

16. Aanpassen NRGA en ARBAA op basis van LOAV afspraken vanaf 1 januari 2022 
Het bestuur stemt in met het concept bestuursbesluit tot vaststelling van een groot 
aantal tekstuele wijzigingsvoorstellen van de NRGA en ARBAA op basis van de in het 
LOAV gemaakte afspraken vanaf 1 januari 2022 en gewijzigde wetgeving. 
 

17. P&C kalender 2025 
Het bestuur stemt in met de planning van de financiële stukken. 
 

18. Termijnagenda en overzicht acties 
Het bestuur neemt kennis van de termijnagenda 2025 en het overzicht van de acties. 
 

19. Correspondentie- en TKN lijst 
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Het bestuur neemt kennis van de correspondentielijst en de TKN lijst.  
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


